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§ 1   

Val av protokollsjusterare, tid för och anmälan av 
protokollsjustering 

Beslut 

 

1. Ordföranden Bo Sundin (M) och vice ordförande Mia Päärni (S) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. 

2. Protokollet justeras den 3 oktober 2013. 

 

Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 29 

augusti 2013 justerades den 4 september 2013. 
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§ 2  

Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap. 8a § 2 st föräldrabalken (FB) 
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§ 3  

Återtagande av ansökan om överflyttning av vårdnad till 
särskilt förordnad vårdnadshavare enligt 6 kap 8a § 2 st 
föräldrabalken (FB) 
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§ 4   

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg i enskilt 
ärende 
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§ 5  

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg i enskilt 
ärende 
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§ 6  

Förvaltningens och nämndens information och frågor.  

Förvaltningen hade ingen information att lämna till nämnden. 

 
Fråga 1 och 2 

Tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) ställde en fråga till 

förvaltningen om otillåten biltrafik på Sibeliusgången i Akalla 

centrum.  

 

Vice ordföranden Mia Päärni (S) ställde en fråga till förvaltningen om 

vilka åtgärder som kan vidtas generellt för att komma till rätta med 

otillåten biltrafik på torgytor inom stadsdelsområdet. 

 

Avdelningschefen för lokal-, miljö- och IT-avdelningen, Gunnar 

Hörnfeldt, svarade att där parkeringsförbud gäller kan parkeringsbolag 

och poliser utfärda parkeringsböter. Skyltningen om parkeringsförbud 

i anslutning till Sibeliusgången är och har varit dålig. Förvaltningen 

påtalar brister i skyltning och övervakning vid sina täta möten med 

trafikkontoret, bland annat inom ramen för Järva trafikgrupp.   

 
Fråga 3 

 

Tjänstgörande ledamoten Beate Lindberg (MP) påtalade att 

informationstavlor om nämndens ledamöter och ersättare i 

tunnelbanan i Rinkeby samt i förvaltningens reception behöver ses 

över. 

 

Administrativa chefen Verner Stadthagen åtog sig att se till att 

informationstavlorna åtgärdas.  
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§ 7   

Tertialrapport 2, 2013  

Beslut 

1. Tertialrapport 2 för år 2013 godkänns och överlämnas till 

kommunstyrelsen 

2. Stadsdelsnämnden ansöker hos kommunstyrelsen om 3,0 mnkr för 

att täcka kostnader för särskilda omständigheter i samband med 

anhöriginvandring 

3. Stadsdelsnämnden föreslår att kommunstyrelsen beviljar nämnden 

0,1 mnkr för bidragsgivning till Rinkeby Folkets Hus 

ungdomsverksamhet 

4. Stadsdelsnämnden beviljar 160 tkr i bidrag till Rinkeby Folkets 

Hus ungdomsverksamhet 

5. Stadsdelsnämnden fastställer omslutningsförändringar om 11,6 

mnkr och anmäler detta till kommunstyrelsen 

6. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att undersöka 

möjligheterna att utöka det av kommunstyrelsen finansierade 

projektet för unga vuxna i Rinkeby och Tensta till att även omfatta 

Husby.  

7. Omedelbar justering 

 
Ärendet 

Tertialrapporteringen är en del i kommunstyrelsens uppföljning av 

nämnderna. I stadens budget för 2013 anges kommunfullmäktiges tre 

långsiktiga inriktningsmål; 1) Stockholm är en attraktiv, trygg, 

tillgänglig och växande stad för boende, företagande och besök,  

2) Kvalitet och valfrihet utvecklas och förbättras samt 3) Stadens 

verksamheter är kostnadseffektiva. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

beräknas i huvudsak uppnå samtliga mål. När det gäller det 

ekonomiska utfallet prognostiseras ett underskott om 2,0 mnkr före 

resultatöverföringar och ett överskott om 1,4 mnkr efter uttag ur 

resultatfonderna. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 16 september 2013. Dnr 1.2.1.-570-2013.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut samt att därutöver 

besluta att dels bevilja 160 tkr till Rinkeby Folkets Hus 

ungdomsverksamhet, dels ge förvaltningen i uppdrag att undersöka 

möjligheterna att utöka det av kommunstyrelsen finansierade projektet 

för unga vuxna i Rinkeby och Tensta till att även omfatta Husby. 
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Vice ordföranden Mia Päärni m.fl (S), tjänstgörande ledamoten Beate 

Lindberg m.fl. (MP) samt tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) 

yrkade bifall till socialdemokraternas förslag till beslut. 

 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit moderaternas och folkpartiets förslag till beslut.   

 

Ledamöterna Sten Collander (M) och Kerstin Aggefors (S) anmälde 

jäv och lämnade möteslokalen under nämndens behandling av 

ärendet. 

 
Reservation 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), tjänstgörande ledamoten Beate 

Lindberg m.fl. (MP) samt tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) 

reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag till 

beslut enligt följande. 

 

- Att delvis avslå förvaltningens förslag till beslut 

- Att hemställa om medel ur centrala medelsreserven för att täcka 

underskottet inom beställarenheten inom omsorg om personer med 

funktionsnedsättning  

- Att hemställa om medel ur centrala medelsreserven för att täcka 

underskottet inom omsorg om personer med fysisk 

funktionsnedsättning 

- Att stadsdelsnämnden beviljar 160 tkr i bidrag till Rinkeby Folkets 

Hus ungdomsverksamhet 

- Att beslutet justeras omedelbart 

- Att därutöver anföra 

 

Det är i det närmaste meningslöst att kommentera tertialrapporten så 

som den är uppbyggd. Vi har tidigare skrivit anföranden om t ex att 

många fastlagda mål är för lågt satta men också det absurda i att mål 

som ”ökad framtidstro och trygghet hos barn och ungdomar” anses 

vara uppfyllda. Vi socialdemokrater finner dessutom att en del av de 

fastlagda målen är för lågt satta.  

 

Till exempel kan man undra över varför barn som lever i familjer som 

är beroende av ekonomiskt bistånd ligger så mycket högre än i övriga 

staden? Eller varför är målet satt till 62 procent på Stockholmarnas 

nöjdhet med skötsel av park och grönområden? Det är t.ex. inte 

acceptabelt att endast 76 procent av de äldre som har hemhjälp eller 

bor i omsorgsboende anser att maten smakar bra. Många äldre är 

undernärda och därmed svaga och för att råda bot mot detta är en 

första förutsättning för att öka matlusten att de upplever att den mat 

som serveras är god och lockande att äta. 
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Beträffande ekonomin väntas sammantaget ett resultat på 1,4 mnkr 

efter resultatöverföringar. Samtidigt väntas fortsatt stora underskott 

inom omsorg om personer med funktionsnedsättning, ekonomiskt 

bistånd och igen social omsorg. Dessa underskott har under många år 

täckts genom att bl.a. förskolorna håller igen och ger överskott men 

för första gången i förra tertialrapporten såg förskolan ut att göra ett 

nollresultat. Nu ser vi att förskolan igen förväntas göra ett överskott, 

samtidigt som social omsorg återigen gör underskott. 

 

Barnenheten var länge varit ett av de sorgligare kapitlen i 

moderaternas styre. Alla har vetat länge att det funnits mycket stora 

problem och vi försökte förgäves få majoriteten att agera. I år fick de 

äntligen en mer rimlig budget, men visar igen att det ändå inte räcker. 

Detta är det verksamhetsområde som bland annat möter de mest 

utsatta barnen. 

 

Det ekonomiska biståndet, försörjningsstödet, går till personer som 

inte har någon annan försörjning. Tyvärr är det många som också 

lever länge på försörjningsstöd vilket gör den strikta 

biståndsbedömningen till ett problem. Att inte kunna få pengar till en 

avgift för barnens idrottande, medicinska hjälpmedel, eller annat som 

egentligen är nödvändigt gör livet tufft för många. Vi vet att många 

socialsekreterare har en mycket pressad arbetssituation och att de hela 

tiden får ta hänsyn till budgeten när de gör sina bedömningar. En 

börda som är mycket tung att bära. Dessutom har man minskat antalet 

personal på ekonomiskt bistånd samtidigt som ärendena måste ha 

blivit fler. 

 

För det ekonomiska biståndet, som är en sista utväg för människor 

utan någon annan försörjning, får budgeten aldrig vara överordnad. 

Underskottet bör i stor utsträckning täckas av extra medel från 

centrala medelsreserven. 

 

Inom enheten fysisk funktionsnedsättning har man dragits med stora 

ekonomiska problem. Personalen har en mycket tuff arbetssituation. 

Underskottet beror delvis på att man måste köpa platser för boende till 

höga kostnader vilket beror på att man inte bygger tillräckligt mycket 

bostäder som är anpassade till personer med funktionsnedsättningar. 

Men det är också så enkelt att man inte får pengar så att det räcker till 

det uppdrag man har.  

 

Även äldreomsorgen dras med underskott och nya siffror visar att 40 

% av alla som söker servicehusboende får avslag. Detta är äldre som 
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oftast är i stort behov av omsorg och ändå får nej. Det kommer ta 

många år att vända denna utveckling. 

 
Särskilt uttalande 1 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Det är glädjande att följa utvecklingen vad gäller bland annat 

feriearbetande ungdomar i stadsdelsområdet, som genom detta, får en 

första kontakt med och förhoppningsvis även en smidigare väg in i 

arbetslivet. Vi har ökat antalet ungdomar i feriearbete varje år sedan 

2007, i år, rekordmånga 852 ungdomar och ser fram mot såväl 

utvärderingar av årets arbete som kommande års utveckling. 

 

I den fortsatta utvecklingen av den förvaltningsövergripande 

verksamheten är det glädjande att se att i princip samtliga av de mål 

som satts upp av nämnden är uppnådda eller håller på att uppnås. 

Givet detta finns det dock också utrymme att i samverkan med 

berörda medarbetare och företrädare diskutera om och i så fall vilka 

av målsättningarna som inför nästa år kan höjas. 

 

Vi ser avslutningsvis också positivt på det pågående 

utvecklingsarbetet som fokuserar på ökad samverkan, uppföljning, 

delaktighet och enkelhet vad gäller bland annat rutiner och insatser - 

mycket viktiga aspekter av en väl fungerande verksamhet och ett bra 

stadsdelsområde." 

 
Särskilt uttalande 2 

Tjänstgörande ledamoten Beate Lindberg m.fl. (MP) anmälde ett 

särskilt uttalande. 

 

Vi har några funderingar kring tertialrapporten. För det första, borde 

man inte ha olika undersökningar för de olika områdena? På vilket 

sätt tar man hänsyn till de olika områdenas olikheter i frågor och svar? 

Vad menar man med att man har lyckats skapa "Ökad framtidstro och 

trygghet hos barn och ungdomar"? På vilket sätt har man lyckats med 

detta, och vart kommer Husby-kravallerna in i bilden? Det känns 

väldigt konstigt att läsa denna rapport efter allt som har hänt under 

året och vi undrar om vi lever på samma planet. 

 

Vi undrar också vad man menar med att alla verksamheter skall vara 

effektiva. Menar man att verksamheterna skall vara 

kostnadseffektiva? Är det inte viktigare att de boende i våran stadsdel 

får så bra service och omsorg som möjligt? 
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Vi tycker att man borde dubbla anslaget till Rinkeby folkets hus. Vi 

behöver satsa på den ungdomsverksamhet som finns och finansiera 

lokala aktörer som har funnits i området länge. 
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§ 8  

Partiell revidering av delegationsordningen för Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltning 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner de förändringar som vidtagits i 

delegationsordningen 

2. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att regelbundet och 

i separat ordning till sociala delegationen anmäla de beslut i 

bostadsfrågor som berörs i ärendet. Dessutom ska en särskild 

redovisning ges i anslutning till tertialrapporter och 

verksamhetsberättelse.  

3. Beslutet gäller från beslutsdatum den 26 september 2013 

4. Omedelbar justering 

 
Ärendet 

Förvaltningen påbörjar fr.o.m september 2013 ett boendeprojekt med 

syftet att minska antalet tillfälliga hotell-, vandrarhems- och dylika 

boenden för personer folkbokförda inom stadsdelsområdet. För att 

underlätta beslutsprocessen för tillfälliga boenden föreslås 

förändringar i delegationsordningen för försörjningsstöd och 

arbetsmarknad. Vidare föreslås delegationsordningen inom omsorg 

om personer med fysisk funktionsnedsättning kompletteras vad gäller 

beslut enligt socialtjänstlagen, vuxnas placering i familjehem eller 

hem för vård och boende samt boende i bostad med särskild service.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2013. Dnr 1.1.-564-2013. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut samt att därutöver ge 

förvaltningen i uppdrag att regelbundet och i separat ordning till 

sociala delegationen anmäla de beslut i bostadsfrågor som berörs i 

ärendet. Dessutom ska en särskild redovisning ges i anslutning till 

tertialrapporter och verksamhetsberättelse. Vice ordföranden Mia 

Päärni m.fl (S) anslöt sig till moderaternas och folkpartiets förslag till 

beslut. 

 

Ordföranden fann att nämnden antagit moderaternas, folkpartiets och 

socialdemokraternas gemensamma förslag till beslut.  

 
Särskilt uttalande 
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Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Det är i grunden positivt att många människor ser Stockholm som en 

attraktiv stad att leva i och vill flytta hit. En stor befolkningsökning är 

dock inte utan utmaningar; utöver den ideologiska, mentala och 

känslomässiga inställningen att människor som, av olika skäl, vill 

flytta hit är välkomna behövs även att bland annat skola, arbets- och 

bostadsmarknaden är väl fungerande och inkluderande snarare än 

motsatsen. För att möta befolkningsökningen behöver alltså många 

olika saker fungera och en av de kanske mest komplexa är tillgången 

på bostäder i förhållande till en folkmängd som över tid relativt snabbt 

kan förändras.  

 

I en ideal värld skulle nya bostäder kunna byggas mycket snabbt, till 

låga kostnader och i områden som låg både centralt och som inte 

nämnvärt skulle förändras av varken byggnadsarbetena eller av de nya 

huskropparna. I den verkliga världen uppfylls tyvärr, av olika skäl, 

väldigt få av dessa förhållanden och det gäller då snarare att - tills 

dess att förhållandena framöver eventuellt förändras - göra det bästa 

möjliga av de förutsättningar som finns.  

 

Med ovanstående som bakgrund ser vi mycket positivt på den 

föreslagna satsningen inom förvaltningen, bland annat då den visar på 

ett intresse från förvaltningens håll att tänka i nya banor, ta intryck 

och lära av sin omvärld samt att pröva nya lösningar.  

 

Vi hoppas och tror att omorganiseringen kommer att innebära flera 

positiva saker: dels att det blir enklare och går snabbare för 

bostadssökande att få rätt och effektiv hjälp av förvaltningen; dels att 

de berörda medarbetarnas upplever att deras arbetsmiljö förbättras när 

var och en kan arbeta mer fokuserat på sina arbetsuppgifter relaterat 

till att stödja personer till självförsörjning - i sig ett annat centralt 

område för ett samhälles positiva utveckling. 

 

Förutom att behövande förhoppningsvis kan få snabbare och bättre 

hjälp och att medarbetarna mer kan fokusera på sina respektive övriga 

arbetsuppgifter, kan en mer specialiserad och fokuserad hantering av 

bostadsfrågorna förhoppningsvis också innebära att mer resurser 

framöver frigörs till andra av nämndens ansvarsområden.Vi förutsätter 

att projektet utvärderas och ser med spänning fram mot att efterhand 

ta del av dessa utvärderingar. 

 

Avslutningsvis: vi fortsätter gärna att framöver, såväl internt inom 

förvaltningen som utanför den, föra samtal kring upplevda utmaningar 
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i området och välkomnar alltid förslag på förbättringar. Även om vi 

inte alltid direkt kan genomföra förslagen så är vår grundläggande 

ambition att, tillsammans med anställda, boende och övriga aktörer 

verksamma i området, göra vårt bästa för att Rinkeby-Kista, 

Stockholm och Sverige blir så bra som det överhuvudtaget är möjligt. 

Vi kan ännu bättre om fler hjälps åt. 
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§ 9   

Begäran om anstånd hos Arbetsmiljöverket, Kista vård- och 
omsorgsboende 

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att begära uppskov hos 

arbetsmiljöverket så att tidpunkten för förläggandet framflyttas till den 

31 december 2018. 

 
Ärendet 

Förvaltningen mottog skrivelse från arbetsmiljöverket den 30 augusti 

2013 om övervägande att besluta om förbud att bedriva verksamhet 

vid Kista vård- och omsorgsboende efter den 15 mars 2016, på grund 

av brister i arbetsmiljön. Ett förbud kan komma att förenas med vite. 

Toalett- och hygienutrymmena i de boendes lägenheter är för trånga 

vilket utgör risk för belastningsbesvär och skador för arbetstagarna. 

Förvaltningen har i yttrande till Arbetsmiljöverket anfört att det 

innebär en komplicerad process att bygga om i en fastighet som både 

är boende och arbetsplats. Under ombyggnaden behöver de boende 

evakueras. Nämnden föreslås därför begära en framflyttning av 

föreläggandet till den 31 december 2018. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2013. Dnr 1.2.5.-563-2013. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl (S) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. Tjänstgörande ledamoten Beate Lindberg m.fl (MP) samt 

tjänstgörande ledamoten Leo Ahmet (V) anslöt sig till 

socialdemokraternas förslag.  

 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 
Reservation 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), tjänstgörande ledamoten Beate 

Lindberg m.fl. (MP) samt tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) 

reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag till 

beslut enligt följande. 
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- Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 

- Att skyndsamt genomföra de åtgärder förvaltningen ålagts. 

- Att nämnden fortlöpande informeras om genomförandet.  

 

Att vänta ända upp till fem år för att genomföra åtgärder som länge 

varit kända för staden är inte trovärdigt. Oviljan att behöva rusta upp 

servicehusen är känd. Tyvärr är det först med förelägganden som 

kommit under senare år som det händer något. Att värna om vår 

viktiga resurs personalen borde ha tagits på större allvar redan 

tidigare. 

Att tvingas till arbete i felaktiga arbetsställningar leder till att staden 

som arbetsgivare tar på sig onödiga utgifter. Det ska undvikas.  

 

Vi kan inte medverka till att ytterligare skjuta upp nödvändiga 

åtgärder. Med skyndsamhet ser vi att det måste snarast ske den 

överenskommelse och projektering för att förkorta ombyggnadstiden 

av Kista vård- och omsorgsboende. 

 

Nämnden ska fortlöpande informeras om de åtgärder som vidtas.  

 

 

 

 

 



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

26 SEPTEMBER 2013 

BLAD 18 

 

 

  

§ 10   

Redovisning till Inspektionen för vård och omsorg  

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på IVO:s begäran. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) har med anledning av ett 

klagomål i enskilt ärende funnit att utredningstiden i det aktuella 

ärendet hade överskridits med en månad. IVO har därför begärt en 

redovisning av åtgärder för att säkerställa fyra månaders utredningstid 

i barn- och ungdomsärenden. Förvaltningen är medveten om 

svårigheterna att hålla den lagstadgade utredningstiden i barn – och 

ungdomsärenden. En detaljerad riskanalys av utredningstiderna 

genomfördes under 2012. Förvaltningen redogör i tjänsteutlåtandet för 

de åtgärder som har vidtagits under 2012 och 2013. Arbetet med att 

säkerställa fyra månaders utredningstid kommer att fortsätta.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2013. Dnr 1.2.3.-330-2012. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande.  

 

Situationen inom barn- och ungdomsverksamheterna har under de 

senaste åren varit mycket ansträngd. Stor personalomsättning med 

vakanser både bland utredare och biträdande enhetschefer har rått. Det 

har lett till att man inte alltid klarat utredningstider inom den 

lagstadgade tiden.  

 

En pressad arbetssituation gör att risken för brister i handläggning och 

utredningsarbete ökar. Något som också skett och drabbar berörda 

familjer.  

 

Den problematiska situationen, helt kopplad till bristande resurser, har 

inte på något sätt varit en hemlighet för de styrande politikerna men 

de har ändå valt att inte agera i tid. 

 

Resurstillskott genom fler tjänster har skett, men rekryteringsarbete 

tar tid och ännu är inte alla tjänster besatta. Vi följer därför med stor 
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oro hur man klarar att slutföra utredningar inom fyra månader 

framöver. Vid behov måste ytterligare förstärkningar ske så att 

verksamheten kan utföras i enlighet med lagen och ge bra 

förutsättningar för insatser till berörda barn och ungdomar samt ge en 

acceptabel arbetsmiljö för personalen. 
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§ 11   

Om- och tillbyggnad av förskolan Knutbygränd 6 

Beslut 

1. Nämnden godkänner detta inriktningsärende av om- och 

tillbyggnad av förskolan Knutbygränd 6, Rinkeby. 

2. Nämnden ansöker hos kommunstyrelsens ekonomiutskott om att 

få projekteringsbidrag om 0,5 mnkr samt stimulansbidrag för 

nybyggnad av tre avdelningar om 2,4 mnkr, avseende förskolan 

Knutbygränd 6. 

3. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Den 28 juli 2012 brann förskolan Knutbygränd, kvarteret Kvarnpigan 

1. Drygt hälften av förskolans lokalyta på 834 m
2
,
 
423 m

2
, brann ner 

till grunden. Planering av återuppförandet av förskolan har pågått 

under hela våren 2013. SISAB har engagerat en arkitektfirma som 

färdigställt och upprättat en ritning, daterad den 24 april 2013. 

Förvaltningen och berörda fackliga organisationer har deltagit i det 

arbete som ligger till grund för projektet. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2013. Dnr 2.6-375-2013. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 12   

Fotvården i Kista Servicehus  

Beslut 

Tjänsteutlåtandet utgör svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen mottog den 20 maj 2013 en skrivelse från PRO Kista 

med önskemål om att nedlagd verksamhet med fotvård i Kista 

servicehus ska återupptas. 61 namnunderskrifter har bifogats till 

skrivelsen. Enligt det ramavtal som Stockholms kommun tecknat med  

Micasa Fastigheter AB för särskilda boendeformer gällande från och 

med 1 januari 2011 får nämnden inte hyra ut lokaler i bestånden till 

annan verksamhet än sådan nämnden är huvudman för, till vilket 

fotvård inte hör. Förvaltningens bedömning är att de boendes behov 

av fotvård ändå kan tillgodoses på ett tillfredställande sätt, då det 

inom närområdet finns flera fotvårdskliniker att anlita samt då 

fotvårdsterapeuter även erbjuder fotvård i hemmet för de äldre som 

har svårt att förflytta sig utomhus. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2013. Dnr 1.6-353-2013. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl (S) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. Tjänstgörande ledamoten Beate Lindberg m.fl (MP) samt 

tjänstgörande ledamoten Leo Ahmet (V) anslöt sig till 

socialdemokraternas förslag.  

 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 
Reservation 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S), tjänstgörande ledamoten Beate 

Lindberg m.fl. (MP) samt tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) 

reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget förslag till 

beslut enligt följande. 

 

- Att delvis avslå förvaltningens förslag till beslut 

- Att tillföra medel för att upprätthålla servicen vid Kista servicehus 
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Att därutöver anföra: 

 

Vi anser att det är viktigt med en nära service för boende i 

servicehuset. Att hänvisa till att det finns andra företag utanför 

byggnaden vid Kista torg är inte att säkerställa det vårdbehov av 

fotvård som de boende har.  

 

Egentligen handlar detta om en ovillig majoritet som till varje pris ska 

bygga ett köp och säljsystem av allt. Omsorgen om människor är inte 

längre det som är viktigast. 

 

Vi anser det viktigt att fortsatt upprätthålla en god service för de 

boende i Rinkeby-Kista. Servicehuset har tidigare haft möjlighet till 

exempelvis träning och instruktion men även den möjligheten har 

tagits bort.  
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§ 13   

Studieresa till Etiopien 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner studieresa till Etiopien 

 
Ärendet 

Regionförbundet Södra Småland anordnar en studieresa till Etiopien i 

oktober med temat somaliska familjeåterföreningar och 

migrationsströmmar i regionen. En enhetschef och en projektarbetare 

från Rinkeby medborgarkontor föreslås delta i studieresan, som ska 

finansieras med tidigare beviljade projektmedel från Stockholms stad. 

Totalkostnaden beräknas till 48 900 kr. Vid medborgarkontoret finns 

ett nystartat infocenter som tillhandahåller information, hänvisning 

och vägledning samt samordnar aktuella insatser för nyanlända, inom 

ramen för projektet Nyanlända Somalier i Stockholm, som startade 

den 1 januari 2013.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2013. Dnr 1.2.5.-593-2013. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 14   

Översyn av ersättningssystem inom hemtjänsten 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Stadsledningskontoret föreslår att ett nytt ersättningssystem för 

utförare inom hemtjänsten införs fr.o.m. den 1 januari 2014. Systemet 

innebär att utförarna får ersättning för faktiskt antal utförda timmar. 

Förvaltningen delar stadsledningskontorets uppfattning att det 

föreslagna systemet är mer rättvist och på ett bättre sätt säkerställer att 

den enskilde får den beställda insatsen, men befarar att förslaget blir 

kostsamt för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. Förvaltningen bedömer 

att utförarna i Rinkeby-Kista stadsdelsområde kommer att ersättas i 

högre grad än stadens genomsnitt.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2013. Dnr 1.5.1-57-2012. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl (S) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. 

 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 
Reservation 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl (S) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag till beslut enligt följande. 

 

- Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 

 

- Att begära att stadsdelsnämnderna kompenseras för eventuellt 

ökade utgifter kopplade till nytt ersättningssystem 

 

Att därutöver anföra: 

 

Socialdemokraterna är i grunden positiva till ett nytt ersättningssystem 

inom hemtjänsten. Dagens sätt att organisera hemtjänsten och 
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ersättningen som följt med har lett fram till att flera seriösa och 

duktiga aktörer valt att säga upp avtalet med Stockholms stad då de 

anser att de inte kan utföra sina åtaganden på ett fullgott sätt. Att 

bättre anpassa ersättningssystemet för verkligheten är bra. Däremot 

finns fortfarande en rad problem inom hemtjänsten i Stockholm så 

som den borgerliga majoriteten valt att organisera den.  För att få 

bättre kvalitetskontroll, för att få mer verksamhet för pengarna och för 

att förbättra valfriheten bör hemtjänsten upphandlas genom LOU. 

 

Som Äldrecentrum visar i sin utvärdering av det nuvarande LOV-

systemet är det många äldre som upplever att det är svårt att välja. 

Informationen som ges på kommunens hemsida och som ska visa på 

skillnaderna mellan olika verksamheter visar tvärtom så stora likheter 

att det blir mycket svårt att välja. Det är ingen slump att många 

utförare valt namn som börjar på bokstaven A – då man hamnar högt 

upp i listan på detta sätt. I stadsdelen Södermalm finns drygt 120 

utförare. Många av oss som inte ställs inför detta val kan föreställa oss 

problemen. 

 

Samtidigt leder mängden utförare till kvalitetsproblem återigen som 

Äldrecentrum konstaterar i sin utvärdering: 

”Ett viktigt syfte med LOV var att genom ökad mångfald, nå bättre 

kvalitet. 

Det har inte gått att finna någon forskning som belyser om dessa 

förhållanden har uppnåtts. Ett område som uppmärksammas är att 

valfrihetssystem gynnar resursstarka individer i förhållande till mer 

resurssvaga. Ett annat område gäller risker förknippade med att ha ett 

stort antal utförare. Bland annat uppmärksammade Socialstyrelsen i 

en rapport 2011 att många utförare försvårar för vårdgivarna att 

samordna vården och omsorgen. Något som är avgörande för 

kvaliteten för vården och omsorgen om allra mest sjuka.” 

 

I stora stycken är förslaget om ett nytt ersättningssystem och 

underlaget från SLK också en anklagelseakt mot det nuvarande 

systemet enligt LOV. Systemet har missgynnat de seriösa som inte 

fuskar medan det har gynnat andra aktörer. Nu ska höjningen 

finansieras genom att de som fuskar inte ska få betalt för timmar som 

inte utförs. Detta samtidigt som SLK konstaterar att många äldre inte 

får den omsorg som de har rätt till och att ökande kostnader i stor del 

har uppstått för att tiden för gång/transporter ökat mellan brukarna. 

Kompensationen, som är välkommen, kommer nu alltså till stor del 

till för att kompensera ökad transporttid samtidigt som man inte gör 

något åt grundproblemet.  
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I spåren av en extremt liberal marknad, dålig kontroll, svårigheter för 

äldre att välja följer alltså missförhållanden som inte är norm – men 

ändå alltför vanliga. Samtidigt skapar mängden utförare också 

problem ur perspektivet resurser. 

 

Däremot är möjligheten att välja utförare av avgörande betydelse för 

Stockholms äldre. Där många medborgare upplever påverkan inom 

organisationer som tung och byråkratisk innebär den makt som 

möjligheten att välja till, eller välja bort, en modell för inflytande som 

förutom att ge makt till medborgarna också ger viktiga signaler kring 

hur utförare, offentliga och privata sköter sina åtaganden.  

 

Det offentliga ska i detta sammanhang garantera att det finns 

tillräcklig kvalitet och att det finns ett tillräckligt utbud – inte bara 

kvantitativt utan också till bredd i innehåll och profilering – samt att 

dessa får rimliga ekonomiska förutsättningar. 

 

Avslutningsvis - det nya systemet bör värderas närmare när man ser 

tillämpningsföreskrifterna (som ännu inte finns). Utfallet såväl för 

staden som för brukarna bör analyseras innan systemet definitivt 

sjösätts. Likaså bör systemet värderas utifrån administrativ börda för 

personalen. 

 
Särskilt uttalande 

Tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Vänsterpartiet har välkomnat översynen och vi lämnar inget annat 

förslag till beslut. 

 

Ersättningen ska vara baserad på utförd tid istället för beviljad tid. Då 

beräknas den debiterbara tiden att sjunka, vilket innebär att utrymme 

inom befintlig ram finns för att höja ersättningen per tjänst i 

jämförelse med idag, skriver förvaltningen. Det är naturligtvis bra.  

 

Vänsterpartiet tror att lika viktigt som ett skarpare ersättningssystem 

för att komma tillrätta med överdebiteringar, lika viktigt är att ändra i 

LOU och LOV så att det går att ställa krav på företagen att de inte är 

vinstsyftande utan återinvesterar överskott.  

 

Viktigt är också att i förfrågningsunderlag ställa tydliga krav på 

personalens utbildningsnivå och anställningsförhållanden så att de 

pengar som tillförs hamnar där de ska. För att göra detta behöver vi 

inte vänta på en förändrad lagstiftning – det kan vi göra redan i dag.  
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I den bästa av världar kommer hemtjänsten ha kvalificerad personal 

som till största delen är fastanställd på heltid och har generöst med tid 

för brukarna. Vi har lång väg dit, och sannolikt behövs många fler 

insatser.  

 

Ersättningen som den är uträknad idag bygger på ett genomsnitt av 

hur situationen ser ut idag. Eftersom denna situation varierar starkt så 

betyder det sannolikt att en del företag med långa avstånd mellan 

brukarna kommer att missgynnas, medan en del företag med 

slimmade personalkostnader kommer att gynnas. Motsvarande 

missgynnande gäller hemtjänstdistrikt i tättbebyggda respektive 

geografiskt utsträckta områden. Just därför ar det viktigt att även 

förfrågningsunderlaget blir skarpare. Personalkostnaderna är 

beräknade på den genomsnittliga lönen för omvårdnadspersonal i 

staden. Då vår målsättning borde vara mer kvalificerad personal, en 

mer attraktiv arbetsgivare där fler vill arbeta inom äldreomsorgen 

samt slutligen en strävan mot generellt mer jämställda löner i 

Stockholms stad så är den genomsnittliga lönen sannolikt en för låg 

ambitionsnivå. Vi utgår från att vi får tillfälle att återkomma till frågor 

om ersättningar och förfrågningsunderlag. 
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§ 15   

Anvisningar för arbete med hiv/STI-prevention i Stockholms 
stad 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen 

2. Omedelbar justering 

 
Ärendet 

Socialförvaltningen har utarbetat ett förslag till anvisningar för arbetet 

med hiv/STI (sexuellt överförbara sjukdomar) i Stockholms stad, 

vilket socialnämnden godkänt. Anvisningarna upprättas som ett 

komplement till övriga styrande dokument som finns på nationell och 

re-gional nivå vars syfte är att minska spridningen av hiv/STI. 

Förvaltningen kan konstatera att dess arbete med hiv/STI-prevention 

redan nu sker inom ramen för de föreslagna anvisningarna. Det 

preventiva arbetet sker vid Järva ungdomsmottagning, vid 

ungdomsgårdarna, genom fältassistenterna och vid Rinkeby-

Kistamottagningen. Förvaltningen har inget att invända mot 

socialnämndens föreslagna anvisningar för stadens arbete med 

hiv/STI-prevention. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 september 2013. Dnr 1.5.1-454-2013. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Att en markering för ett stärkt preventionsarbete inom staden och i 

Stockholms Läns Landsting gjorts i och med anvisningarna är positivt.  

På grund av vår stadsdels relativt stora andel personer med 

missbruksproblematik, socialt utanförskap, samt andelen 

nyinvandrade står det klart att utan att riktade resurser tillförs kommer 

ansatserna att stanna på papperet. Vår stadsdel med ständig 

underbudgetering riskerar att inom socialtjänsten tvingas till att 

underprioritera uppsökande verksamhet i dessa grupper. Något som 

relativt nyligen inträffat. Förebyggande arbete inom denna sektor blir 

alltid mer effektivt, humant och billigare än då ohälsa och misär tillåts 

breda ut sig. Stadsdelens budgetunderskott får inte leda till att de 

preventiva åtgärderna åsidosätts. 
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§ 16   

Förslag till reviderade riktlinjer för riksfärdtjänst 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har, för yttrande, remitterat förslag till reviderade 

riktlinjer för riksfärdtjänst. Nuvarande riktlinjer har gällt sedan år 

2006. Mot bakgrund av förändringar i rättspraxis och ändrad 

lagstiftning föreslås förtydliganden för handläggning av riksfärdtjänst. 

I remissen framförs även behovet av översyn av delar av 

verksamhetssystemet Paraplyet som rör utredningsmallar m.m. 

Stadsdelsförvaltningen anser att förslaget till reviderade riktlinjer för 

riksfärdtjänst är väl genomtänkt och ställer sig i allt väsentligt positiv 

till förslaget.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2013. Dnr 1.5.1.-455-2013. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl (S) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. 

 

Tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) yrkade bifall till eget 

förslag till beslut.  

 

Ordföranden ställde de olika förslagen mot varandra och fann att 

nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut.  

 
Reservation 1 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl (S) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag till beslut enligt följande. 

 

- Att delvis avslå förvaltningens förslag till beslut 

- Att medel tillförs med anledning av ökade kostnader i enlighet 

med det förvaltningen i sitt svar beskriver 

 

Att därutöver anföra: 
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Funktionshinderrådet har uttryckt oro för försämringar och vi vill lyfta 

att deras invändningar bör tas på allvar och bearbetas på nytt i 

riktlinjerna. Vi vill också påpeka att vi förväntar oss en generös 

tillämpning framförallt när det gäller barn och unga i enlighet med 

barnkonventionen. 

 
Reservation 2 

Tjänstgörande ledamoten Leo Ahmed (V) reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för eget förslag till beslut enligt följande. 

 

Att nämnden anför följande som svar på remissen 

 

Vid revideringen av riktlinjer bör de synpunkter som rådet för 

funktionshinderfrågor påtalat ytterligare beaktas och tas hänsyn till. 

Det gäller stycket 4.2 om ledsagare där det står att om behovet av 

ledsagning ”bara” uppstår i samband med av- och påstigning och vid 

byte så ges denna service idag på de ”flesta” stationer och terminaler.  

 

Rådet har påpekat att: ”Föreslagna riktlinjer innebär stora 

begränsningar och påfrestningar för den enskilde. Man kan inte 

hänvisa till att det fungerar bra med allmänna kommunikationer och 

ledsagare på plats. Det innebär en enorm psykisk och fysisk stress att 

inte veta om det kommer att fungera. Är ledsagaren där? Kommer jag 

ombord? Får jag med mig allt? Och så vidare… Måste du dessutom 

göra flera byten, oftast med långa väntetider eller så korta att du 

riskerar missa anslutningen, då mångdubblas besvären. 

 

Det innebär en enorm stress, fysisk anspänning och trötthet som 

påverkar personen mycket negativt.” 

 

 Vi menar att skrivningen i riktlinjerna ska förändras så att det inte går 

att godtyckligt förutsätta att denna service finns på plats, vilket det 

med nuvarande skrivning går att göra.  
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§ 17   

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

Inga inkomna skrivelser. 
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§ 18   

Konferenser och utbildningar 

Ordföranden Bo Sundin (M) informerade nämnden om inkomna 

inbjudningar till följande utbildningar/konferenser; 

 
 ”Äldreomsorgsdagarna” (arrangör Tidningen Äldreomsorg/Gothia 

Fortbildning) som äger rum den 24-25 oktober 2013, två heldagar, 
vid Stockholmsmässan i Älvsjö. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner att 2+2 deltagare anmäls till seminariet.  

Anmälan görs till nämndsekreteraren snarast. Kostnaden för 

deltagande båda dagarna är 4.290 kr per person. Anmälan är 

bindande.  

 

Stadsdelsnämnden godkänner att ersättning för förlorad arbetsinkomst 

och dagarvode utgår vid deltagandet. 

 

 ”Återföringskonferens”.  Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 

inbjuder till en konferens om tillsyn inom vård-och omsorg. 

Konferensen äger rum den 7 november 2013, en heldag, på 

Münchenbryggeriet, Södermälarstrand 25, Stockholm. 

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner att 1+1 deltagare anmäls till seminariet.  

Anmälan görs till nämndsekreteraren senast den 16 oktober 2013. 

Konferensen är avgiftsfri. Antalet platser är begränsat. 

 

Stadsdelsnämnden godkänner att ersättning för förlorad arbetsinkomst 

och dagarvode utgår vid deltagandet. 
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§ 19   

Postlista 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 

Anmälan av postlista från den 15 augusti 2013 till och med den 11 

september 2013.  
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§ 20  

Protokoll från lokala pensionärsrådet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna 

 
Ärendet 

Lokala pensionärsrådets protokoll från den 14 augusti 2013. 
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§ 21   

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 

Lokala rådet för funktionshinderfrågors protokoll från den 19 augusti 

2013. 
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§ 22   

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2013-06-18 Begäran om utlämnande av 

allmänna handlingar 

Dnr: 2.8.-573-2013 

 

Begäran avslås Kerstin Alnervik 

 

verksamhetsområdesche

f 

2013-08-28 Studieresa till Helsingfors, 

anordnat av 

Arbetsmarknadsförvaltning

en 

Dnr:1.2.1.-006-2013 

 

Beviljas Ulrika Axelsson 

verksamhetsområdesche

f 

2013-08-05 Skriftlig varning i enlighet 

med AB 05 § 11 mom 1. 

Pnr: 600818-2104 

 

 Verner Stadthagen 

Tf. stadsdelsdirektör 

2013-09-03 Överenskommelse om att 

anställning upphör 

Pnr:710625-0306 

 

 Olle Johnselius 

stadsdelsdirektör 
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§ 23   

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

1. Protokoll från Socialnämnden, Tillståndsutskottets sammanträde 

2013-07-25, § 25, sid 12, restaurang Kista Star, Kista torg 7 

 

2. Sveriges Kommuner och Landsting, cirkulär 13:42 Ändringar i 

socialtjänstlagen som gäller ekonomiskt bistånd 

 

3. Sveriges Kommuner och Landsting, cirkulär 13:44 

Ansvarfördelning mellan kommun och landsting när det gäller 

insatser för barn och ungdomar med psykisk funktionsnedsättning 

 

4. Sveriges Kommuner och Landsting, cirkulär 13:48 

Budgetpropositionen för år 2014 
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§ 24   

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Inga protokollsutdrag fanns att anmäla. 
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§ 25   

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 
Ärendet 

Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 11 september 

och den 25 september.  

 

 

 


